
Protokół Nr XLVII/10 
z odbytej sesji Rady Miejskiej 

 w dniu 9 sierpnia  2010r. o godz.14:00 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie. 

 
1.Sprawy regulaminowe 

 
Ad.1.1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodnicząca Rady Barbara Szostak otworzyła XLVII sesję Rady Miejskiej. 
Po powitaniu radnych i przybyłych gości, oświadczyła, iŜ zgodnie z listą 
obecności, aktualnie w sesji uczestniczyło 12 radnych ( nieobecni 
usprawiedliwieni radni Józef Olesek, Andrzej Udziela i Stanisław 
Waszczyszyn), co wobec ustawowego składu rady 15 radnych, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji (lista obecności radnych i gości 
stanowi załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu). 
 

Ad.1.2. 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
Przewodnicząca poinformowała, iŜ naleŜy wycofać z porządku obrad projekt 
uchwały 4.3. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Rzepin. 
 
Ad.1.3. 
Przedstawienie porządku obrad. 
Do porządku obrad uwag nie wniesiono, w związku z czym  przystąpiono  do 
głosowania. 
Za przyjęciem porządku obrad z wniesionymi zmianami głosowało  
12 radnych- jednogłośnie. 
 
 

Ad.1.4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca poinformowała , iŜ radni nie wnieś li poprawek i zastrzeŜeń do  
protokołu z poprzedniej sesji w związku z czym przyjęcie protokołu poddała 
pod głosowanie. 
 

Za przyjęciem protokołu z  poprzedniej sesji głosowało 12 radnych 
- jednogłośnie. 
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Ad.1.5. 
Interpelacje, wnioski , zapytania i sprawy róŜne. 
 

Na wstępie Przewodnicząca poinformowała, iŜ na łamach Gazety Lubuskiej 
został  zorganizowany II etap plebiscytu  pn.”Oceniamy Władzę”, w którym   
udział  wzięło łącznie 2089 radnych  - radnych sejmiku woj. lubuskiego , 
powiatowych oraz  radnych  miast  i gmin. 
Nadmieniła, iŜ  miłym akcentem jest fakt , Ŝe najpopularniejszym  radnym 
zdaniem czytelników  Gazety Lubuskiej został  radny Rady Miejskiej w 
Rzepinie Pan  Andrzej Pych, któremu  Gazeta Lubuska przyznała  dyplom 
uznania. 
W związku  z powyŜszym wraz z Burmistrzem Skałubą złoŜyła serdeczne 
gratulacje,  Ŝycząc dalszych sukcesów w pracy zawodowej i społecznej oraz  
powodzenia w następnej  kadencji Rady Miejskiej. 
Następnie głos zabrał radny Andrzej Pych dziękując Burmistrzowi i 
Przewodniczącej za Ŝyczenia  oraz  tym  mieszkańcom Rzepina , którzy wzięli 
udział w plebiscycie i oddali na niego głos. 
 
 Ponadto poruszył , problem mieszkańców ulicy Fabrycznej w Rzepinie, 
poniewaŜ ich zdaniem są zapomniani przez władze  miasta. 
Głównym problemem jest woda , która jest dostarczana z hydroforni naleŜącej 
do PKP. Woda ta jest bardzo często nie zdatna do picia.   
Mieszka tam 11 rodzin tj.43 osoby w tym małe dzieci, w związku z czym jest to 
dość powaŜny problem. 
Pytał , czy w jakiś sposób  będzie moŜna im pomóc. 
Nadmienił, iŜ  w Rzepinie jest doprowadzona juŜ woda prawie do kaŜdej ulicy 
m.in. na ul. Kilińskiego , dlatego teŜ naleŜy pomóc mieszkańcom właśnie  ulicy 
Fabrycznej. 
 
Następny problem , który radny Pych poruszył, to dojazd do budynku leŜącego 
równieŜ przy ul. Fabrycznej . 
Prawdę mówiąc ul. Fabryczna nie istnieje od momentu, gdy rozbudowała się 
Firma Steinpol, dojazd do tego budynku jest od ul. Słowackiego.  
Największym  problemem jest dojazd do tego budynku , porą zimową. 
Swego czasu zdarzyła się  sytuacja , gdy wezwana karetka  pogotowia do 
chorego nie mogło dojechać. 
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Następnie głos zabrał radny Jarosław Dudzis nawiązując do wcześniejszej 
dyskusji jaka wywiązała się  na jednej z sesji tj. szukania oszczędności w PWK  
„EKO” .  
Wobec czego  , przedstawił na czym  PWK „ EKO” mogłoby zdaniem radnego  
zaoszczędzić, otóŜ  otrzymał rachunek  z  Przedsiębiorstwa, gdzie opłata 
pocztowa za wysłanie listu wynosi 1,55 zł. 
Zwrócił się do Pani Dyrektor  z propozycją, aby  wziąć przykład z energetyki, 
która wysyła dwa razy w roku rachunki, kaŜdemu obywatelowi przesyła 
jednakową ilość odbioru prądu , a w połowie roku sprawdza , czy wszystko się 
zgadza , jeśli nie to wyrównuje i w następnym  półroczu robi tak samo. 
W związku z  czym naleŜy zwrócić uwagę , jakiego rzędu są to oszczędności. 
Zdaniem radnego PWK „EKO” wydaje więcej pieniędzy za wysyłanie 
rachunków co miesiąc, niŜ otrzymuje  pieniędzy mies ięcznie za abonament , 
który wynosi 1 zł.  
Poza tym istnieje  moŜliwość  wysyłania rachunków (za zgodą odbiorcy) pocztą 
elektroniczną, wówczas nic by to nie kosztowało, poniewaŜ robią to sieci 
komórkowe i platformy cyfrowe. 
UwaŜa , iŜ postępując  w ww. sposób będą z tego większe oszczędności , niŜ 
podwyŜszając  o  0,2 zł. wodę. 
Rada Nadzorcza, która tam funkcjonuje powinna się zebrać i przedyskutować 
temat. 
 
Ponadto radny Dudzis  analizował tę kwestię  i  rozmawiał  z  mieszkańcami, 
którzy  stwierdzili, iŜ  w tym konkretnym przypadku mogą to ,być duŜe 
oszczędności dla Przedsiębiorstwa. 
 

Poruszył takŜe po raz kolejny sprawę dot. przeprowadzania przetargów w 
gminie. 
Prosił, aby ogłoszenia o  przetargach jakie są przeprowadzane w gminie ,były 
umieszczane  na pierwszej stornie Rzepina. PoniewaŜ duŜo osób nie wie  , gdzie 
znajdują się  działki na sprzedaŜ pod budownictwo mieszkaniowe. Wobec czego 
gdyby ogłoszenia znajdowały się na  stronie głównej Rzepina, były by bardziej 
dostępne dla wszystkich  mieszkańców. 
 

Poza tym powrócił do tematu budowy chodnika – dalszej części ciągu 
rowerowo-pieszego , prowadzącego do  zjazdu  do jeziora „Długie” . 
Swego czasu radny  proponował, aby ciąg ten przedłuŜyć  w kierunku stadionu. 
PoniewaŜ w chwili obecnej rozpoczną się rozgrywki na stadionie, w związku z 
czym duŜo osób będzie się tam poruszało. Dlatego proponował , Ŝeby o 
ok. 150m przedłuŜyć  chodnik. UwaŜa, Ŝe moŜna to wykonać  własnymi siłami 
tzn.  w ramach prac interwencyjnych.  
 



-4- 
 

Ponadto w  imieniu mieszkańców pytał,  czy  prace , które rozpoczęto na 
ul. Wojska Polskiego związane są z budową ronda , czy z budową kanalizacji. 
 

Następnie głos zabrał radny  Radzik, który zwrócił uwagę , iŜ została 
zlikwidowana  studnia znajdująca się przy remizie w Kowalowie . Była to 
jedyna studnia , która miała być naprawiona , jednak ktoś podjął bardzo prostą 
decyzję , aby ją zlikwidować , zamiast wyremontować.  
Nadmienił , iŜ była to jedyna studnia, która w razie braku wody , mogłaby  
zasilić w wodę  1000 mieszkańców Kowalowa. 
Pytał  dlaczego została  zlikwidowana? 
 
Poza tym przy tej  studni zostały połoŜone płyty betonowe, w chwili obecnej 
jedna z nich jest mocno odbita i wystaje tylko skrawek . 
Natomiast na płotkach z rur   huśtają się  dzieci ,   w kaŜdej chwili płotek ten 
moŜe się zawalić, wówczas  dziecko moŜe wpaść do studni o głębokości 
ok.30m. 
Prosił więc , aby podjąć działania w tej kwestii, by przywrócić studnię, Ŝeby 
słuŜyła mieszkańcom Kowalowa w razie braku wody bądź prądu. 
 
Nadmienił równieŜ , iŜ na etapie konstruowania budŜetu  wielokrotnie zwracał 
się w  sprawie ul. Radowskiej w Kowalowie od skrzyŜowania do Ośna  w 
kierunku Radowa  - droga wojewódzka. 
Nadmienił , iŜ swego czasu zwracał się z prośbą , Ŝeby gmina wystąpiła do 
Zarządu Dróg Woj. z  wnioskiem w sprawie wykonania obwodnicy Kowalowa , 
która była planowana od szosy radowskiej do szosy Ośno-Słubice. 
Pytał  co zostało zrobione w tej kwestii, poniewaŜ radny wielokrotnie zwracał 
się z pytaniem , jednakŜe do dnia dzisiejszego odpowiedzi nie otrzymał. 
 
Kolejna sprawa  - przy  ul. Radowskiej i Słubickiej znajduje się zbiornik wodny, 
który słuŜył do celów przeciwpoŜarowych . Zbiornik ten  był wydzierŜawiony. 
Natomiast  osoba , która dzierŜawiła nie ponosiła innych kosztów ,  jedynie 
musiała wykosić trawę  wokół  zbiornika i utrzymać zbiornik w stanie w jakim 
został jej przekazany. 
JednakŜe w chwili obecnej zbiornik ten jest zarośnięty  chaszczami , odnosi się 
wraŜenie  , Ŝe jeśli  chaszcze zostaną wykoszone to ogrodzenie przewróci się 
równieŜ. 
Zwrócił się do burmistrza , aby w tym kierunku podjąć takŜe działania, 
poniewaŜ jest to mienie gminne  , a taki wygląd  świadczy o nas  wszystkich . 
Poza tym na kaŜdym naroŜniku były stanowiska do poboru wody , obecnie tych 
stanowisk  równieŜ nie ma. 
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Zbiornik ten był wykorzystywany  do gaszenia poŜaru , gdy płonął kościół w 
Kowalowie oraz  do gaszenia wielu innych poŜarów. 
W chwili obecnej jest sprawny jeden duŜy hydrant, który daje duŜe ciśnienie 
wody, lecz znajduje się przy hydroforni w kierunku Lubiechni w odległości o 
ok.2 km.  
Natomiast  pozostałe hydranty są w złym stanie technicznym. 
Poza tym w ubiegłym roku podjęto decyzje , Ŝe hydranty zostaną 
wyremontowane  , a  przynajmniej jakaś ich część zostanie wymieniona. 
JednakŜe do tej pory Ŝadne działania w tym kierunku nie zostały poczynione. 
W związku z  czym zwrócił się do  burmistrza  o  podjęcie działań , poniewaŜ 
zbliŜa się okres zimowy , okres intensywnego korzystania z urządzeń 
grzewczych, Ŝeby brak wody nie doprowadził do tragedii oraz do powaŜnych 
zniszczeń i start. 
 
Następnie głos zabrał radny Łukaszewicz, który zwrócił się z pytaniem jakie 
czynności zostały podjęte w sprawie budowy anteny telefonii komórkowej na 
 ul. Dworcowej w Rzepinie, jak sprawa wygląda aktualnie, czy zostały 
przedsięwzięte kroki przez urząd, czy mieszkańcy mają czekać  na odpowiedź  
odnośnie sprawy administracyjnej, która się toczyła. 
 
Poza tym mieszkańcy  ul. Poziomkowej przypominają   , Ŝe mieszkają w 
Rzepinie  i mają problem z drogą, a domy ich zostały wybudowane kilkanaście 
lat temu  .  Inne drogi są utwardzane  i wyrównywane , natomiast   
o tej drodze władze  miasta zapomniały. 
Dlatego  za pośrednictwem radnego Łukaszewicza proszą, aby  przypomnieć 
o ich istnieniu  i ich problemie. 
 
Kolejna sprawa dotyczy bezpieczeństwa na skrzyŜowaniu ul.Nowotki z  
ul. Słubicką, poniewaŜ w  dalszym ciągu pomimo istniejącego znaku zakazu 
wjazdu pojazdów powyŜej  12 ton , prawo to nie jest  respektowane. 
Mieszkańcy wystąpili z wnioskiem do Komendanta Komendy Powiatowej 
Policji  w Słubicach z prośbą , by wspomógł Komisariat w Rzepinie. 
JednakŜe jak wszystkim wiadomo odbywał się Przystanek Woodstock w 
Kostrzynie i wszystkie siły i środki zostały tam skierowane. 
W chwili obecnej wszystko wróciło do normy. 
Zwrócił się z pytaniem,  czy w tej kwestii jest coś wiadomo, poniewaŜ   
burmistrz Dudzis miał rozmawiać z komendantem Komisariatu Polic ji w 
Rzepinie , Ŝeby wysyłać częściej posterunki w to miejsce , a obowiązujące 
przepisy, Ŝeby były respektowane przez kierowców. 
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Następnie  radna Joanna Rycerz  złoŜyła serdeczne podziękowanie dla sołtysa 
Serbowa Pana Mieczysława Kotulskiego i radnej BoŜeny Bulcewicz za  
ogromną  pomoc dla  chorej córki. 
 
Jednocześnie poinformowała, Ŝe  grupa osób niepełnosprawnych zamierza 
załoŜyć stowarzyszenie . 
Przedstawiła równieŜ plan utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy i 
plan wyjazdów na rehabilitację dzieci do śabic. 
Nadmieniła, iŜ  jeśli mieszkańcy mieli tak szlachetny gest w kierunku jej osoby,    
ma taką nadzieję , Ŝe moŜe równieŜ liczyć na pomoc  dla osób 
niepełnosprawnych  w naszej gminie. 
   
ZłoŜyła takŜe podziękowanie  burmistrzowi Skałubie za zainteresowanie się 
działaniami, które podejmuje  ta grupa.   
 

Następnie głos zabrał radny Kazieczko nawiązując do budowy ronda , poniewaŜ 
niepokoi go fakt, opóźnienia  prac związanych z budową ronda. 
Z tego co radnemu wiadomo , dotychczas wykonana została jedynie kanalizacja.  
Dlatego jest słaba nadzieja , by przed rozpoczęciem roku szkolnego prace z tym 
związane zostały zakończone. 
Wobec czego pytał jaką organizację ruchu w tym rejonie  przewiduje burmistrz, 
Ŝeby dzieci doszły bezpiecznie do szkoły. 
Zdaniem radnego źle się stało , Ŝe prace nie zostały rozpoczęte na początku lipca 
jak zakładano , bo do dnia dzisiejszego w tej kwestii  nic się nie ruszyło. 
 

Ponadto głos zabrała  obecna na sesji Pani Maria Szulc  , która poinformowała, 
iŜ dzięki wybudowaniu stacji paliw przy ul. Słubickiej w Rzepinie do miasta 
wjeŜdŜa bardzo duŜo TIR-ów . 
UwaŜa , Ŝe cięŜarówki  oraz  spółki , które funkcjonują w Rzepinie przynoszą 
potęŜne straty. 
 PoniewaŜ  podatek od nieruchomości , który płacą spółki do gminy jest 
naliczany wg  siedziby  zakładu pracy , natomiast  gmina ponosi duŜe koszty za 
naprawę  dróg. 
Drogi są bardzo niszczone przez Tiry. 
Nadmieniła , iŜ jak wynika ze statystki przejazd jednego Tira = przejazd 62 tys. 
samochodów osobowych . UwaŜa , Ŝe gmina nie jest na tyle bogata , Ŝeby  
wydawać publiczne pieniądze na remonty dróg  dla spółek, które funkcjonują. 
Ponadto tiry zostały do miasta wprowadzone przez to , Ŝe została wybudowana 
stacja paliw. W związku z tym jeśli tak dalej będzie , to miasto będzie wydawać  
nadal pieniądze na remonty dróg. Ponadto kłania się ochrona środowiska, gdyŜ 
dzięki temu środowisko jest mocno zatruwane. 
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Nadmieniła równieŜ, iŜ los jaki im zgotowano, dzięki wybudowaniu tej stacji 
jest nie do wytrzymania. 
PoniewaŜ  w nocy silniki i chłodziarki pracują , kierowcy dyskutują wręcz  
krzyczą więc nie moŜna we własnym domu wypocząć. 
Poza tym władze miasta nie pytały mieszkańców   , czy wyraŜają zgodę na 
budowę  stacji. 
Wobec tego  Ŝądała, by nie wydawać publicznych pieniędzy na remonty dróg 
dla tirów. 
W innych miastach buduje się obwodnice , Ŝeby wyprowadzić tiry z miasta , 
natomiast  do Rzepina wprowadza się tiry. 
 
Następnie głos zabrał obecny Pan Piotr Krasocki , który  popiera wypowiedź  
Pani Szulc , gdyŜ naprawdę Ŝycie stało się bardzo uciąŜliwe. 
UwaŜa, iŜ  są duŜe zaniedbania w tej kwestii, poniewaŜ przy budowie takiej 
inwestycji naleŜało przeprowadzić wywiad środowiskowy, jednak tego nikt nie 
zrobił. 
Wobec tego grupa mieszkańców  wnioskowała, Ŝeby  sporządzić wyciąg z 
protokołu  , którzy radni głosowani „za” budową stacji paliw, a którzy byli 
„przeciw” , Ŝeby spytać  ich , czy  chcieliby mieszkać obok  stacji  paliw i 
dlaczego nie przeprowadzono wywiadu środowiskowego. 
Nadmienił, iŜ naleŜy rozpatrzeć koszty z tym związane  , jakie ponosi niezbyt 
bogata gmina Rzepin.  
 
Ponadto głos zabrał Pan Marek Danicki , który poinformował , Ŝe w Gazecie 
Lubuskiej z dnia 26.07.2010r. ukazał się artykuł, w którym  pani redaktor 
jednostronnie przedstawiła problem dwóch  osób związanych finansowo z  
Rzepinem , odczuwających uniedogodnienia w prowadzeniu działalności, w 
związku z nową organizacją ruchu na ul. Nowotki i Mickiewicza.  
JednakŜe nie wysłuchano mieszkańców, którzy mają juŜ serdecznie dość  
przejazdów przez miasto samochodów cięŜarowych. NaleŜało ten artykuł 
sprostować   po jego ukazaniu, poniewaŜ był skierowany do władz miasta, a  
informacje przedstawione przez panią redaktor nie pokrywały się z prawdą i nie 
były obiektywne. 
PoniewaŜ nikt nie chce zablokować celnej odprawy towarów , jedynie problem 
stanowią zestawy cięŜarowe przejeŜdŜające przez Rzepin tranzytem oraz 
tankujące  paliwo na stacji Lotos (pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokół). 
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Ad.1.6. 
Odpowiedzi na  zgłoszone interpelacje, wnioski , zapytania i sprawy róŜne. 
 
Głos zabrał Burmistrz Skałuba informując, iŜ temat , który podjął radny Pych  
jest zauwaŜony i jest omawiany  z pracownikami. 
Jeśli  chodzi o problem drogi ul. Fabrycznej temat ten był zgłoszony równieŜ 
przez mieszkańców tej ulicy. 
Burmistrz zapewnił , iŜ droga ta będzie naprawiona  i ujęta  do zimowego  
utrzymania dróg, Ŝeby w momencie  jakiegokolwiek zagroŜenia nie było 
problemu z dojazdem. 
Natomiast jeśli chodzi   o wodę  wraz z Panią Dyrektor „EKO” zostanie 
rozwaŜona moŜliwość podłączenia.  
Nadmienił , iŜ jedyną moŜliwością podłączenia  jest podłączenie od strony 
Alblasu (jest to dość  długi odcinek), poniewaŜ od  strony PKP  barierą są tory 
kolejowe. 
Niemniej zostanie rozwaŜona moŜliwość podciągnięcia  wody do tego budynku  
lub teŜ włączenia się   do centralnego ujęcia wody, którego właścicielem jest 
PKP. Temat został  przyjęty i w miarę moŜliwości będzie realizowany.   
  
Jeśli chodzi  o propozycję radnego Dudzisa – zwrócił się do pani dyrektor o 
rozwaŜenie moŜliwości prawnych  i technicznych wprowadzenia  formy 
rozliczenia danego odbiorcy, Ŝeby powodowały one oszczędności dla 
przedsiębiorstwa. 
 
Natomiast jeśli chodzi o ogłoszenie przetargów , po wcześniejszej rozmowie z 
radnym, została wprowadzona nowa zakładka na stronie głównej Rzepina  , 
która  jednoznacznie uwidacznia sprawy  związane ze sprzedaŜą działek pod 
budownictwo jednorodzinne  jak równieŜ  pod inwestycje.    
 
JeŜeli chodzi  o  budowę chodnika do stadionu, otóŜ wyłonił się problem z 
uwagi na to, Ŝe w pewnej części chodnik ten wchodzi na teren leśny, dlatego jest 
potrzeba przeprowadzenia rozmowy z Nadleśniczym. 
JeŜeli warunki techniczne pozwolą, zostanie podjęta próba wykonania chodnika. 
JednakŜe w bieŜącym roku będzie z tym problem  z uwagi na duŜą ilość 
realizowanych juŜ zadań oraz  brakiem  środków finansowych. Ewentualnie  
moŜna by  wyrównać ten teren , co poprawiłoby warunki dojścia do stadionu, 
tym bardziej , Ŝe  w chwili obecnej jest wzmoŜony ruch na tym odcinku drogi  w 
związku z budową autostrady. 
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JeŜeli chodzi  o inwestycję na ul. Wojska Polskiego w Rzepinie rozpoczyna ona 
budowę ronda.  
Na dzień dzisiejszy rozpoczęto budowę kanalizacji burzowej z udroŜnieniem w 
kierunku ul. Lipowej. 
W następnej kolejności będzie budowane juŜ rondo, termin zakończenia 
przewiduje się  na dzień 30.10. 2010r.  
JednakŜe po rozmowie z wykonawcą termin moŜe  się skrócić, lecz czas  
pokaŜe , wszystko zaleŜy od warunków pogodowych. 
 
Studnia w Kowalowie –burmistrz stwierdził, iŜ  nikt nie podejmował decyzji o 
likwidacji studni ręcznej na dzień dzisiejszy został jedynie zdjęty korpus. 
W chwili obecnej  są przymiarki do jej odtworzenia. 
Nadmienił , iŜ studnia jest bardzo głęboka  tzw. studnia  Ŝerdziowa, dlatego są 
kłopoty  z  wpompowaniem wody do góry, lecz temat zostanie podjęty.  Zostało 
wystawione zlecenie dla firmy , która ma udroŜnić studnię. 
 
Natomiast jeśli chodzi o płytę  – burmistrz  zwrócił się do Pani K. Janickiej , aby 
wykonała telefon do  wykonawcy ,Ŝeby przyśpieszyć  remont studni  oraz 
zabezpieczyć  uszkodzoną  płytę. 
 
JeŜeli chodzi  o budowę obwodnicy ul. Radowskiej w Kowalowie  - burmistrz 
kontaktował się  z przedstawicielami Zarządu Dróg Wojewódzkich. 
Jak wynika z rozmowy w planach na  najbliŜsze lata budowa  ronda została 
odrzucona .  
Aczkolwiek jest moŜliwość ponowienia  tematu.  
Poza tym skąd inąd burmistrzowi wiadomo, Ŝe  były plany  negujące inwestycję 
na ul. Radowskiej ze względu na budowę obwodnicy. 
Dlatego burmistrz podejmie  tę kwestię i wystąpi oficjalnie z wnioskiem do 
Zarządu Dróg Wojewódzkich. 
Ponadto  wielokrotnie  podnosił ten temat  na  spotkaniach  Zarządu Dróg , 
jednakŜe  na dzień dzis iejszy z planu województwa lubuskiego budowa 
obwodnicy  Kowalowa  wypadła. 
 
Jeśli chodzi o zbiornik wodny w Kowalowie , który stanowi zabezpieczenie 
przeciwpoŜarowe   -  wyjaśnił, iŜ poprzedniemu dzierŜawcy  skończyła  się 
umowa dzierŜawy. 
Nadmienił , iŜ były uwagi , jeśli chodzi o trzymanie porządku wokół zbiornika, 
dlatego został ogłoszony przetarg. 
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Przetarg wygrał mieszkaniec Kowalowa, który ma za zadanie dostosować się do 
warunków zawartych w umowie. 
  
Natomiast jeśli chodzi o stanowiska przeciwpoŜarowe – burmistrz zobowiąŜe 
pracownika , Ŝeby udał się na miejsce celem, stwierdzenia stanu faktycznego, a 
w miarę  potrzeby poprawy wyglądu , podejmie temat. 
 
JeŜeli chodzi o hydranty – temat został przyjęty , jednak nie na wszystko 
wystarczyło  pieniędzy. 
Była przewidziana  pewna  coroczna pula na remont hydrantów  w 
poszczególnych miejscowościach , dlatego obiecał, Ŝe zareaguje . 
Zrozumiałą rzeczą jest , Ŝe sprawność  hydrantów jest bardzo waŜna,  
jednakŜe  gmina kupuje po to duŜe samochody i o duŜej wydajności , poniewaŜ 
zabezpieczenie wody w samochodzie jest duŜe , wobec czego nie ma potrzeby 
pobierania wody z hydrantów. 
Niemniej jednak podejmie temat i spróbuje wyegzekwować pewną pulę 
pieniędzy na odtworzenie hydrantów, gdyŜ one są po to , Ŝeby były sprawne. 
 
Na pytanie radnego Łukaszewicza burmistrz wyjaśnił, iŜ na tyle skomplikowała 
się sprawa w tej kwestii , Ŝe ustawodawca z dniem 15.07.2010r. wprowadził do 
ustawy zapis, Ŝe  moŜna budować  anteny telefonii  komórkowej bez 
zezwolenia. 
W związku z czym, jeŜeli jest zgoda wspólnoty na budowę anteny ,  burmistrz 
nie ma furtki prawnej do zablokowania tego typu inwestycji na dachach. 
Nadmienił, iŜ podobna sytuacja jest  na Policji, wielokrotnie   mieszkaniec 
Rzepina odwoływał się , lecz w chwili obecnej prawo zezwala  utrzymać antenę 
na budynku Policji. 
 
Jeśli chodzi o ul. Poziomkową –  burmistrz nie zapomniał o tej ulicy. Jest brana 
pod uwagę przy  dalszych inwestycjach drogowych. 
W miarę  moŜliwości są nakładane środki i wykorzystując osoby interwencyjne 
powstało szereg ulic  , a więc dalszy etap remontu dróg będzie kontynuowany , 
przy czym  prosił o cierpliwość z uwagi na rozpoczęte juŜ  inwestycje w gminie,  
które pochłaniają duŜe środki finansowe.  
 
 JeŜeli chodzi o ul. Nowotki  droga ta  została w całości wyremontowana. 
Wobec czego , Ŝeby ustrzec się przed zniszczeniem jej, została wprowadzona 
zmiana organizacji ruchu tj. „zakaz poruszania się cięŜarówek powyŜej 12 ton”. 
Po długich negocjacjach z róŜnymi instytucjami począwszy od Policji po Urząd 
Marszałkowski,   zmiana ta została wprowadzona. 
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W chwili obecnej w gestii Policji  jest respektowanie przepisów.  
Trudno wymagać od pracowników urzędu , Ŝeby pilnowali drogi. 
Burmistrz  wystąpi z wnioskiem do Komendanta Komisariatu Policji z prośbą o 
zwrócenie szczególnej uwagi. 
Jednocześnie nadmienił , Ŝe dla firm , które mają lokalizację na terenie Rzepina  
urząd wydaje zezwolenie na wjazd, gdyŜ  nietaktem byłoby  hamowanie 
działalności , a tym samym  naraŜanie firm  na straty. 
Aczkolwiek osobiście uwaŜa , iŜ zmniejszyła się liczba tirów wjeŜdŜających do 
miasta. Zdaniem burmistrza informacja o zmianie ruchu dociera do kierowców, 
którzy  komunikują  się poprzez radio sibi. 
Niemniej burmistrz zwróci się do komendanta o zwiększenie częstotliwości  
patrolu policyjnego  w tym rejonie. 
 
JeŜeli chodzi  o osoby niepełnosprawne –  burmistrz  zadeklarował , Ŝe w 
momencie  , gdy zawiąŜe się stowarzyszenie  i  zostanie  zgłoszona  w 
odpowiednim terminie  działalność , wówczas zostaną nałoŜone środki 
pienięŜne  i będzie wskazany obiekt. 
Natomiast jeśli jest potrzeba uzyskania większej informacji na ten temat, 
burmistrz spowoduje spotkanie z kierowniczką OPS Panią Wandą Radzik , która  
przedstawi temat  dogłębnie. 
 
JeŜeli chodzi o pytanie  radnego Kazieczki ,  zakończenie budowy ronda jest 
przewidziane na koniec października 2010r. 
Budowa na pewno spowoduje pewne zawirowania  w organizacji dowozu dzieci 
do szkoły. 
Jeśli chodzi o autobus , będzie podjeŜdŜał od strony ul. Boh. Radzieckich. 
Natomiast rodzi się problem  dla rodziców , którzy  dowoŜą dzieci 
indywidualnie. 
Niestety trasa będzie wydłuŜona, jeŜeli warunki nie zezwolą na wjazd od  
ul. Słubickiej, trzeba będzie wjeŜdŜać od ul. Boh. Radzieckich i od ul. Wojska 
Polskiego. 
 
Jeśli chodzi o stację paliw LOTOS – budowa tej stacji odbija się „czkawką”. 
Stwierdził, Ŝe decyzja na budowę została  wydana  przez Starostwo Powiatowe. 
Nadmienił , iŜ w planie zagospodarowania widniał zapis , iŜ  teren jest 
przeznaczony pod  budowę stacji paliw. 
JednakŜe  nastąpiło wydzielenie działek pod budownictwo jednorodzinne po 
drugiej stronie. 
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Burmistrz doskonale zdaje sobie sprawę , Ŝe jest to  problem. 
Gmina zwracała się do Starostwa  wraz  z inwestorem po wybudowaniu juŜ 
stacji o narzucenie obwarowań , które spowodowałyby  zmniejszenie natęŜenia 
hałasu. 
 
Niestety odpowiedź Starostwa jest jednoznaczna , Ŝe wszelkie normy zostały 
zachowane. 
Zgodnie z prawem  zostało wydane zezwolenie na budowę , wobec czego stacja 
powstała. 
Burmistrz nie ma moŜliwości , by wygasić działalność  całej stacji, poniewaŜ 
inwestor  zaŜądałby  od gminy  odszkodowanie  na pokrycie strat związanych z 
budową inwestycji. Temat jest cięŜki - dodaje. 
Natomiast  Pan Danicki uwaŜa , Ŝe jeŜeli zostanie wyegzekwowany zakaz 
wjazdu cięŜarówek do 12 ton,  wówczas na tej drodze ich nie będzie. 
Burmistrz  stwierdził , iŜ  jedyną instytucją jest Policja. 
Natomiast zmiana organizacji ruchu w pewnym stopniu zmniejszyła tranzyt. 
Ponadto w najbliŜszy czwartek, burmistrz spotka się z szefem stacji Lotos,  
który na pewno będzie chciał wymusić na burmistrzu otwarcie ul. Nowotki , 
lecz  burmistrz nie wyrazi zgodzi. 
Nadmienił, iŜ została  ograniczona moŜliwość  przejazdu tirów przez ul. 
Nowotki do zatankowania się  na stacji paliw przy ul. Słubickiej . 
Natomiast  nie moŜe  zablokować wjazdu tirów od strony Ośna i Słubic. 
    
Burmistrz  będzie rozmawiał z komendantem policji o nasilenie kontroli na  
ul. Nowotki, Ŝeby dotarło  do kierowców, poniewaŜ  to oni  łamią przepisy, a 
instytucją która powinna nad tym czuwać jest policja. 
 
Natomiast jeśli chodzi o artykuł , który ukazał się w gazecie – burmistrz nie był 
autorem tego artykułu.  
 
Jeszcze raz stwierdził, iŜ zezwolenia na wjazd do miasta otrzymały firmy , które 
działają na terenie miasta, lub teŜ w okolicy . 
Na zakończenie wystąpienia jeszcze raz poinformował , iŜ przekaŜe problem  
komendantowi polic ji. 
 
Następnie głos zabrał radny Dudzis  pytając burmistrza  , czy  za kaŜdym razem 
jest wydawane pozwolenie na wjazd  tira, który jest w tranzycie i wraca z 
powrotem. 
Radny uwaŜa , Ŝe nie powinno tak być.  
Powinny wjeŜdŜać  tylko cięŜarówki np. firmy  Skat, która ma siedzibę w 
Rzepinie. 
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Natomiast Białoruskie, Litewskie i  Łotewskie  -  nie mają racji bytu , pytał 
dlaczego one wjeŜdŜają do miasta. 
Burmistrz  jeszcze raz stwierdził, iŜ firma EKSPO nie otrzymała zezwolenia na 
wjazd. 
Poinformowano przedstawicieli, iŜ stacja Lotos w Rzepinie nie jest jedyną stacją 
w Polsce, mogą  wybierać taką trasę , Ŝeby tankować się  na stacjach Lotos , 
lecz nie w Rzepinie. 
Generalnie chodzi o to , aby wykluczyć wjazd tirów ul. Nowotki.  
 
Radny Dudzis pytał jakie są zasady wydawania pozwolenia , gdyŜ z rozmowy z 
policjantami wynika, Ŝe  gmina przekazała im taką listę , Ŝe praktycznie 
wszyscy mogą wjechać. 
UwaŜa, iŜ naleŜy rozpatrywać indywidualnie kaŜdy samochód. 
 
Wobec   braku innych uwag przewodnicząca zamknęła dyskusję na powyŜszy 
temat. 
 
Ad.2.Informacja Przewodniczącej Rady  o działaniach podejmowanych w 
okresie między sesjami. 
 
Przewodnicząca poinformowała, iŜ w okresie między sesjami brała udział w 
obchodach pn.”Dni Kultury i Bibliotekarza”. 
Ponadto na początku lipca uczestniczyła  w obchodach z okazji  40 – lecia  
istnienia klubu sportowego „Zieloni” w Lubiechni Wielkiej.  
Impreza została  zorganizowana w ramach projektu pn.” Czterdzieści lat 
minęło”  był  to  turniej piłki noŜnej. 
 
Poza tym wraz z radnymi brała  udział w obchodach  „Dni Rzepina”, w których 
udział wzięli takŜe przedstawiciele  z  zaprzyjaźnionej gminy  Hoppegarten. 
 
 Uczestniczyła równieŜ w festynach wiejskich w Drzeńsku, Gajcu i Starościnie. 
Brała udział w spotkaniu z nauczycielami Gimnazjum i LO -  tematem spotkania  
było podsumowanie roku szkolnego. 
Ponadto  zapoznała się z treścią protokołu  NajwyŜszej Izby  Kontroli  z 
przeprowadzonej  kontroli w tut. urzędzie. 
Przygotowanie materiałów na dzisiejszą sesję oraz pełnienie  cotygodniowych 
dyŜurów  w biurze  rady. 
Poinformowała takŜe , iŜ dobiega  końca   kadencja  Rady Miejskiej , wobec 
czego  do 10 września rani winni złoŜyć oświadczenia majątkowe. 
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W związku  powyŜszym z pytaniem zwrócił się radny Pych , co się stanie, jeśli 
dany radny nie złoŜy oświadczenia majątkowego. 
Radca prawny wyjaśnił, iŜ naraŜa się na odpowiedzialność karną. 
Natomiast Przewodnicząca dodaje, iŜ zasięgnie szczegółowej wiedzy w tej 
materii  i udzieli radnemu odpowiedzi w późniejszym terminie. 
 
Ad.3. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami.  
 
 Burmistrz Skałuba poinformował, iŜ między sesjami odbył następujące 
spotkania z: 
- wykonawcą kanalizacji starego miasta i Starościna dot.  omówienia stanu prac, 
- prezesem „Laterii” dot. stanu modernizacji obiektów byłej Mleczarni, 
-  projektantem ujęć wodnych – omówienie moŜliwości modernizacji z 
rozbudową ujęcia wodnego przy ul. Al. Wolności, 
- wykonawcą parcelu zielonego u zbiegu ulic Al. Wolności –Dworcowa - 
ustalenie terminu  zakończenia prac, 
- przedstawicielami  budowy farm wiatrowych – omówienie stanu 
zawansowania  inwestycji, 
- komitetem organizacyjnym Święta Plonów , które odbędzie się w dniu 
29.08.2010r. 
- dyrektorem Zespołu Szkół w Kowalowie – omówienie uroczystości 
przekazania sztandaru  i otwarcia boisk sportowych w dniu 17.09.2010r. 
Ponadto  udział w końcowym odbiorze modernizowanego stadionu przy ul. 
Poznańskiej oraz  udział w obchodach „Dni  Rzepina”. 
Udział w posiedzeniach rady budowy kanalizacji starego miasta i Starościna-
omówienie stanu prac  i zagroŜenia  terminowego zakończenia całości prac. 
Spotkanie z Zarządem i członkami OSP w Lubiechni Wielkiej  w sprawie 
zakupu  typowego projektu  budowlanego remizy straŜackiej. 
Udział w posiedzeniu Zarządu MOW. 
Spotkanie z prezesem Energobudu- omówienie stanu prac  przy  modernizacji 
oświetlenia ulicznego z określeniem terminu zakończenia , zaplanowanego na 
dzień 31.08.2010r. 
Ponadto udział w posiedzeniach komisji Rady Miejskiej  oraz  przyjmowanie 
petentów. 
 
Nadmienił takŜe , iŜ odbył się przetarg na elewację  byłej Szkoły Podst. 
Nr 2 – koszt  zadania wynosi 112 tys.zł. 
Rozpoczęto budowę ronda przy ZSO w Rzepinie – inwestorem jest Zarząd Dróg 
Woj. Całkowity koszt zadania wynosi 1.670.000zł. natomiast wkład gminy to 
rząd 200tys.zł plus wykup gruntu. 
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Trwa remont SP Nr 1 –nadmienił, iŜ naleŜy zaplanować dodatkowe koszty na 
remont wieŜyczki. 
Zakończono remont stadionu przy ul. Poznańskiej , w chwili obecnej trwają 
prace  pielęgnacyjne,  polegające  na uregulowaniu skarpy. 
Realizowany jest ciąg pieszy przy ul. H. Sawickiej przy bloku 45 – jest to 
inwestycja z budŜetu gminy , prace wykonywane są za pomocą pracowników 
interwencyjnych. 
Nadmienił równieŜ , iŜ  termin odbioru parcelu zielonego przypada na 
11.08.2010r. 
Ponadto trwają prace przygotowawcze zagospodarowania terenu obok źródełka  
przy  ul. Poznańskiej w Rzepinie – zadanie finansowane ze środków UE. 
Realizowana jest inwestycja – budowa wodociągu do wsi Starościn. 
Przygotowywany jest przetarg na modernizację boiska przy ul. H. Sawickiej. 
Trwają przygotowania do remontu ogrodzenia  pomiędzy SP Nr 1 , a ZSO w 
Rzepinie. 
Dobiega końca modernizacja oświetlenia - termin upływa  31.08.2010r. 
Na  dzisiejszym spotkaniu  wykonawca przedstawił zakres prac, które zostały 
juŜ zrealizowane dot. wiosek. 
Natomiast  niewykonanie prac wynikało np. z braku ustaleń  właściciela terenu 
lub teŜ z niewyłączeniem prądu w czasie realizacji zadania. 
Termin realizacji zadania przewidziano do końca sierpnia br. 
Pierwotny termin był ustalony  na koniec czerwca br. , lecz w związku ze 
strajkiem w energetyce termin ten przedłuŜył się. 
  
Ponadto w Rzepinie zostało uwzględnione  Oś. Mickiewicza  i Oś. Prusa. 
Poruszono  równieŜ  temat oświetlenia drogi do Starościna. 
 
Przewodnicząca  o godz.14.45 ogłosiła przerwę w obradach. 
 
O godz.14.55  wznowiono obrady. 
O godz. 14.55 rada Jolanta Karaśkiewicz  opuściła  obrady. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
-16- 

Ad.4. 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
Ad.4.1. 
Zmiany opisu granic stałych okręgów wyborczych utworzonych na terenie 
Gminy Rzepin. 
 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, Ŝe ustawodawca narzucił obowiązek uaktualnienia 
okręgów wyborczych , na trzy miesiące przed terminem  wyborów. Dlatego 
burmistrz przedkłada ww. projekt uchwały, w której naleŜało uwzględnić 
nowopowstałe ulice. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych – jednogłośnie. 
 
Ad.4.2. 
Wzniesienia pomnika. 
 
Pani K.Janicka  wyjaśniła, iŜ  podjęta w dniu 28.05.2010r. uchwała , została 
przez Organ Nadzoru  uchylona , poniewaŜ  § 4 uchwały zawierał następujący 
zapis ” uchwała wchodzi w  Ŝycie z dniem podjęcia „  winno być „ uchwała 
wchodzi w Ŝycie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 
Urzędowym Woj. Lubuskiego” . 
Pozostała treść uchwały pozostaje bez zmian. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych – jednogłośnie. 
 
Ad.4.3. 
Regulaminu utrzymania czystości na terenie Gminy Rzepin  - projekt 
uchwały został wycofany. 
 
Ad.4.4. 
Zmiany uchwały budŜetowej. 
 
Skarbnik Gminy Pani Helena Dziemidowicz wyjaśniła, iŜ jeś li chodzi o  kształt 
uchwały uległ juŜ zmianie , poniewaŜ jednostki organizacyjne zwróciły się z 
prośbą o dokonanie zmian w ich  budŜetach. 
Wobec czego jeśli chodzi o dochody – łączna kwota planowanych dochodów  
zwiększa się o 78.954,76zł. 
Natomiast wydatki zmniejszają się  o 119.852,24zł. 
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Ponadto wpłynęła z Kuratorium Oświaty I transza środków z przeznaczeniem na 
zakup podręczników dla uczniów w ramach  rządowego programu pomocy 
uczniom w 2010r. – wyprawka szkolna –  w wysokości 28.856zł. 
Z budŜetu  Wojewody Lubuskiego  w formie dotacji celowej na pomoc fin. w 
zakresie  ochrony  przeciwpoŜarowej  na dofin. zakupu hydraulicznego zestawu 
ratownictwa drogowego dla jednostki OSP w Lubiechni W.  w wysokości 
10.000zl. 
Z dotacji celowej z budŜetu Państwa z przeznaczeniem na wypłatę dodatku w 
wysokości po 250zł. miesięcznie na pracownika socjalnego realizującego  
pracę socjalną w środowisku w 2010r. w wysokości 4.900zł. 
Ponadto  z dotacji celowej z budŜetu państwa wpłynęła kwota  na realizację w 
2010r. programu wieloletniego pn.”Pomoc Państwa w zakresie  doŜywiania „ w  
wysokości 41.500zł. oraz   z dzierŜawy autobusu szkolnego zwiększa się plan o 
kwotę 16.100zł. 
 
Poza tym po stronie wydatków proponuje się zwiększyć plan na: 
- drogi gminne – zakup usług i materiałów  - 67.879zł. 
- remont boiska wielofunkcyjnego przy ul.H. Sawickiej  w Rzepinie -50.000zł. 
- zakup materiałów na wykonanie ogrodzenia szkoły podst. Nr 1 w Rzepinie od 
strony ul. Woj. Polskiego – 15.000zł. 
Zmiana miejscowego planu zagosp. przestrzennego – 20.000zł. 
- dofin. zakupu  podręczników szkolnych -  28.856zł i do tej kwoty gmina musi 
dołoŜyć 20% środków jako wkład własny gminy tj. 7.214zł. 
Ponadto zmniejsza się plan na oświetlenie ulic o 310.000zł. związku z tym , iŜ 
realizacja tego zadania będzie f inansowana  2011r. oraz zmniejsza się plan  
na przedsięwzięcie termomodernizacyjne  budynku  przy ul.Boh.Radz. o kwotę 
157.633zł. ze środków z kredytu na sfinansowanie , a wchodzą  środki  własne 
gminy  112.167zł. 
PoniewaŜ został  juŜ rozstrzygnięty przetarg na termomodernizację  obiektu 
poszkolnego , a  banki nie chcą się zajmować niskim kredytem  ,  dlatego jest 
konieczność sfinansowania ze środków własnych. 
Podobna sytuacja będzie z termomodernizacją budynku przy ul.Woj.Polskiego 8 
- wartość zadania  wynosi  66.974zł. 
Poza tym sołtysi : Kowalowa, Sułowa, Starkowa ,Starościna i Drzeńska 
dokonali drobnych zmian w swoich budŜetach. 
Ponadto dyrektorzy jednostek organizacyjnych tj. Przedszkola Nr 2 , LO  oraz 
Gimnazjum w Rzepinie dokonali w swoich  budŜetach  przesunięć między 
paragrafami. 
 Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych – jednogłośnie. 
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Ad.4.5. 
Trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej i szczegółowości 
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu. 
 
Pani Helena Dziemidowicz wyjaśniła, iŜ zmieniła się ustawa  o finansach 
publicznych, w związku  z czym  gmina jest zobligowana  do ustalenia nowego  
regulaminu dot. trybu prac , terminu i procedur  uchwalania budŜetu. 
Wobec czego radny Kazieczko zwrócił uwagę na pkt 8 , który brzmi „ właściwe 
merytoryczne Komis je Rady Miejskiej opiniują projekt budŜetu i przedstawiają 
na piśmie dla komisji ds. budŜetu opinię  o projekcie”. 
Nadmienił , iŜ dotychczas wszystkie komisje przedstawiały swoją opinię 
bezpośrednio dla Przewodniczącej Rady . 
Natomiast w tym projekcie uchwały jest nowum polegające na tym, Ŝe komisje 
mają przedstawiać swoja opinię przewodniczącemu komisji budŜetu, pytał czy 
jest to wymóg prawny , czy jest to inwencja własna. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, Ŝe  chodzi tu o wspólne ustalenia. 
Jeśli nie jest to wymóg prawny, wobec tego  radny Kazieczko złoŜył wniosek 
formalny,  aby wszystkie komisje składały opinię bezpośrednio dla 
Przewodniczącej Rady. 
 
Następnie radny Dudzis  , stwierdził , iŜ ostatnia komisją , która ma decydujący 
głos jest komisja budŜetu i to być moŜe z tego względu skierowane jest do tej 
komisji. 
Zdaniem radnego Dudzisa zapis ten moŜe pozostać, z uwagi na  to , Ŝe komisja 
budŜetu decyduje o tym , czy budŜet  mieści się w ramach przyjętego planu. 
 
Natomiast radny Kazieczko nie zgadza się z wypowiedzią radnego Dudzisa, 
dlatego , Ŝe nie ma moŜliwości , Ŝeby inni przewodniczący komisji podlegali w 
tej kwestii przewodniczącemu komisji budŜetu. Dlatego, iŜ nadzorczym 
organem, zdaniem radnego jest Przewodnicząca Rady i to ona powinna  
otrzymać wszystkie opinie. 
 
Radca prawny  wyjaśnił,  iŜ nie chodzi tu  o podległość , lecz o przyśpieszenie  
trybu. 
 
JednakŜe radny Kazieczko podtrzymuje  swój wniosek  o zmianę pkt. 8  
regulaminu , który brzmi: „właściwe komisje opiniują projekt budŜetu i  
przekazują pisemną opinię przewodniczącemu  rady” , a nie jak jest napisane 
przewodniczącemu budŜetu. 
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W związku  z czym głos zabrał radca prawny informując, iŜ  jednocześnie 
powinien być głosowany punkt co dalej przewodniczący rady ma  robić z tymi 
wnioskami. 
Musiałby być dodany punkt , Ŝe przewodniczący rady  opinie, które otrzymał 
przekazuje przewodniczącemu komisji budŜetu, poniewaŜ jest taka procedura. 
 

Wobec tego radny Kazieczko zgłosił wycofanie wniosku formalnego. 
 

Więcej uwag i  pytań nie zgłoszono. 
 

Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych – jednogłośnie. 
 

Ad.5. 
Sprawozdanie  przewodniczących komisji o pracy komisji między sesjami. 
 

Przewodniczący komisji  Bezpieczeństwa Jarosław Dudzis poinformował, iŜ 
trwa finalizacja konkursu o najładniejszą i  najbezpieczniejszą posesję, którego 
rozstrzygniecie nastąpi na DoŜynkach Gminnych . 
W chwili obecnej komisja jest na etapie wizytowania zgłoszonych posesji i 
w tym tygodniu zakończy pracę. 
 

Ponadto Przewodnicząca w imieniu swoim i burmistrza zaprosiła wszystkich na 
doŜynki. Jednocześnie zwróciła się do radnych, aby do dnia 23.08.2010r. 
potwierdzili swoje uczestnictwo na doŜynkach.  
Poinformowała równieŜ, Ŝe we wrześniu  odbędzie się jeszcze robocza sesja, 
dlatego prosiła kierowników jednostek o przygotowanie moŜliwie wszystkich 
uchwał, poniewaŜ  w związku ze zbliŜającymi się  wyborami samorządowymi, 
będzie  dłuŜsza przerwa w obradach. Zwróciła się takŜe do Pani Sekretarz  o 
przekazanie informacji  pracownikom urzędu. 
PoniewaŜ  w październiku będzie sesja podsumowująca pracę rady, 
zwróciła się do przewodniczących komisji o krótkie zreferowanie  4-ro letniej 
pracy  poszczególnej komisji. 
 

Ad 6.    
Zamknięcie sesji. 
 
Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodnicząca Barbara Szostak o 
godz. 15.40 zamknęła XLVII  sesję Rady Miejskiej  w Rzepinie. 
 
Protokółowała :                                                          Przewodniczyła: 
 
M. Szewczyńska                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 



                                                                                  (-) Barbara Szostak 
 
 
 
    
 
 
 
 
  
 
 
 
 
  
 
 
 
 
    
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   
 
 
 
  
 
 
  
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
    
 


